
Zápis  
z jednání kolegia děkana konaného dne 6. 11. 2006 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie Abou, Bc. Sylva Tománková 
Omluveni: MgA. Ondřej Vodička 
 
I.    Chod fakulty: 

 V týdnu od 6. – 10. 11. 2006 budou v budově DIFA probíhat prezentace monodramat  
herců 3.ročníku DIFA. V této souvislosti kolegium děkana projednalo a stanovilo, na žádost 
pana L. Šuláka, že režiséři monodramat odpovídají za úklid a uvedení příslušných místností 
do původního stavu. 

 Dne 11. 11. 2006 od 1000 do 1200  proběhne na DIFA Den otevřených dveří. Ing. 
Oulehlová vypracuje soupis místností, ve kterých budou přítomni zástupci jednotlivých 
studijních oborů. Obecné informace a informace o přihláškách na JAMU budou podávat POS. 

 Děkan informoval, že byla odeslána pozvánka na Šafaříkovskou konferenci. 

 Kolegium děkana rozhodlo, že dne 17. 11. 2006 bude budova fakulty otevřená v běžném 
režimu vzhledem k tomu, že bude probíhat práce na některých projektech. 

II. Studijní záležitosti: 
 Kolegium děkana schválilo žádost studentky K. Fojtíkové, 5. DV o prodloužení 

zahraniční stáže na Oslo University College, Faculty of Education, Norsko. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu otevření nového ročníku a další akreditace oboru 
KSFT. 

 Kolegium děkana navrhuje znovuvydání skripta „Herecká psychologie“ od H. Širokého, 
je třeba navázat kontakt s jeho synem a začít s přípravou zkorigované verze. Za DIFA by se 
redakce měl ujmout L. Rieger.  

III. Zahraniční záležitosti: 
 Děkan DIFA informoval o průběhu výjezdu do Grazu v rámci programu AKTION. 

Studenti DIFA prezentovali představení „Hra na Leara aneb proč sedm hvězd je sedm hvězd“, 
které mělo velký úspěch. Dále byla pro studenty připravena přednáška a workshop. Děkan 
DIFA také jednal s prof. E. Deutsch-Schreiner o budoucí spolupráci. Pokračování spolupráce 
se předpokládá v roce 2008. 

 prof. Oslzlý informoval, že pan Tom Stoppard souhlasí s udělením čestného dokorátu. 
Datum svého pobytu v ČR a tím i udělení doktorátu bude upřesněno. Předběžně by se 
ceremoniál měl konat v únoru 2007 nebo na podzim tohoto roku. S dramatikem bude o 
termínu dále jednat děkan. 

 Bc. Tománková informovala, že pedagog z VGIK Moskva V. Abdrashitov, který měl učit 
na DIFA v rámci projektu FRVŠ, nepřijede (časová náročnost vyřízení víza, školní prázdniny 
VGIKu), o převzetí dílny herectví před kamerou bude děkan jednat s prof. V. Poglazovem. 

 Bc. Tománková informovala, že prof. Kovalčuk a prof. Oslzlý se zúčastní oslav 60. výročí 
založení Drama School  v Krakově. Podrobné informace a program zašle polská strana tento 
týden. 

 Dále informovala o Artists In Residence programu International Visegrad Fundu (viz. 
www.artists.visegradfund.org) – pobytový program pro umělce. Bližší informace podá na příštím 
kolegiu!  

http://www.artists.visegradfund.org/


IV. Projekty a granty: 
 MgA. Abou informovala o možnosti podávání grantů DILIA na rok 2007. Žádosti 

podávají sami studenti, kolegium děkana bude ale podávání žádostí koordinovat (žádosti musí 
být před odeslání DILIA předloženy kolegiu děkana). 

 Dne 11. 11. 2006 přijede na DIFA V. Poglazov v rámci projektu FRVŠ. 

 doc. Macková informovala o průběhu příprav projektu Terezínský kabaret, na kterém se 
podílí studenti DIFA, premiéra bude 17.11. v Redutě. 

IV. Různé: 
 Děkan DIFA informoval, že 7. – 12. 5. 2007 proběhne ve Zlíně festival Setkání/Stretnutie,     

na který se můžeme přihlásit s inscenací nového dram. textu nebo  překladu. 

 Kolegium děkana projednalo otázku jednání s divadelní a literární agenturou Aurapont ve 
věci studentského překladu současné finské hry, na kterém spolupracovali studenti FF MU a 
studenti DIFA. Děkan projedná nesrovnalosti, které vznikly ze strany Aurapontu s vedoucím 
této agentury.  

 MgA. Abou ifnormovala o schůzce s Mgr. Prokešem ve věci úpravy autorských práv 
k dílům studentů DIFA. Další schůzka proběhne dne 9. 11. 2006 v 900 za účasti prof. 
Oslzlého. 

 

zapsala: L. Abou      


